
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn. 2.02.2023 r. 

Znak: WKS.0003.642.2023 

 

 
Szanowna Pani 
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 

Szanowna Pani, 

W odpowiedzi na Pani pytanie dotyczące liczby spotkań odbytych z radami osiedli w 2022 r. 

informuję, że w minionym roku zorganizowałem i uczestniczyłem w dwóch grupowych spotkaniach, do 

udziału w których zostali zaproszeni przedstawiciele wszystkich rad osiedlowych w Tarnowie. 

Spotkania te odbyły się 23 czerwca i 29 września ub.r. 

Dodatkowo w ciągu roku wielokrotnie spotykałem się z reprezentantami rad osiedli, aby 

omówić z nimi kwestie dotyczące ich bieżących oczekiwań, problemów lub współorganizowanych 

wydarzeń. Szczegółowe informacje na temat mojej aktywności znajdzie Pani w sprawozdaniach  

z działalności prezydenta miasta Tarnowa, które co miesiąc przedstawiam Radzie Miejskiej w Tarnowie.  

Z wyrazami szacunku 
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